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Δευτέρα, 21 Μαρτίου 2022 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
             
 
Προς την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων, κ. Ν. Κεραμέως 
 
Θέμα: «Η Δημόσια Κεντρική Βιβλιοθήκη Λεβαδείας εκπέμπει σήμα 
«SOS» για την λειτουργία της» 
 
 
Κυρία Υπουργέ,  
 
Σύμφωνα με δημοσιοποιηθέν έγγραφο κείμενο του ΔΣ του Συλλόγου «Φίλοι της 
Βιβλιοθήκης Λιβαδειάς», η Δημόσια Κεντρική Βιβλιοθήκη Λεβαδείας βρίσκεται σε 
τραγική κατάσταση.   
Εάν και έχει περάσει ένα έτος από την παραίτηση των μελών του προηγουμένου 
Εφορευτικού Συμβουλίου, το Υπουργείο Παιδείας και Θρησκευμάτων, μολονότι το 
γνωρίζει,  δεν έχει διορίσει ακόμα νέο, με αποτέλεσμα η Δημόσια Κεντρική 
Βιβλιοθήκη Λεβαδείας να μην μπορεί να πραγματοποιήσει καμία απολύτως 
δαπάνη. 
Ενδεικτικά, με δημόσιο κείμενο, ο Σύλλογος «Φίλοι της Βιβλιοθήκης Λιβαδειάς»,  
αναφέρει επιγραμματικά ορισμένα από τα συσσωρευμένα προβλήματα: 
1. Υπάρχει μεγάλη εκκρεμότητα που αφορά στο κτίριο στο οποίο στεγάζεται: 
α) Το μισθωτήριο συμβόλαιο έχει λήξει από το 2015, και έκτοτε η Βιβλιοθήκη 
συνεχίζει να στεγάζεται σε αυτό με άτυπες ανανεώσεις του συμβολαίου. 
β) Δεν έχουν καταβληθεί τα ενοίκια από τον Γενάρη του 2021 μέχρι και σήμερα, 
με αποτέλεσμα ο ιδιοκτήτης να έχει προσφύγει στα δικαστήρια με αγωγή. 
2. Δεν μπορούν να πραγματοποιηθούν δαπάνες για την καθαριότητα με ό,τι 
κινδύνους μπορεί αυτό να συνεπάγεται εν μέσω πανδημίας, τόσο για τους 
εργαζόμενους όσο και για τους πολίτες που επισκέπτονται τη Βιβλιοθήκη. Την 
άνοιξη του 2021 έγινε με χορηγία ένας καθαρισμός της Βιβλιοθήκης, ενώ τέλος 
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του ίδιου έτους ο σύλλογος των Φίλων αναγκάστηκε να καλύψει την δαπάνη 
αυτή προκειμένου να αποφευχθούν τα χειρότερα για την υγεία προσωπικού και 
αναγνωστών. 
3. Στο ασανσέρ έγινε συντήρηση μόνο μία φορά μέσα στο 2021, με χορηγία του 
υπεύθυνου συντηρητή, με φυσική συνέπεια να σταματήσει η λειτουργία του 
ανελκυστήρα μετά από λίγους μήνες. Και πάλι ο σύλλογος αναγκάστηκε να 
αναλάβει το κόστος συντήρησής του ασανσέρ! 
4. Δεν έχουν πληρωθεί πάγιοι λογαριασμοί (ΔΕΗ, ΟΤΕ, ΔΕΥΑΛ κλπ.). Όλες αυτές 
οι δαπάνες συσσωρεύονται και μεταφέρονται στον επόμενο χρόνο, αλλά ως πότε; 
5. Δεν έχει πραγματοποιηθεί αγορά ειδών καθαριότητας (χαρτί τουαλέτας, χαρτί 
κουζίνας, απορρυπαντικά, απολυμαντικά, γάντια κ.ά.).  
6. Δεν είναι δυνατή η αγορά ειδών γραφικής ύλης, αναλωσίμων, φωτοτυπικού 
χαρτιού, αλλά και ούτε η συντήρηση των φωτοτυπικών μηχανημάτων, των 
ηλεκτρονικών υπολογιστών, του εσωτερικού δικτύου κλπ.  
7. Οι πυροσβεστήρες έχουν άμεση ανάγκη συντήρησης και αναγόμωσης. Εάν 
αυτό δεν πραγματοποιηθεί άμεσα, η Πυροσβεστική Υπηρεσία είναι υποχρεωμένη 
για λόγους ασφαλείας να σφραγίσει το κτίριο! 
8. Δεν έχει πραγματοποιηθεί καμία αγορά βιβλίων από το Γενάρη του 2021. 
9. Στον προϋπολογισμό των Δημοσίων Επενδύσεων υπήρχε ένα σημαντικό 
κονδύλι για: 
α) τον εκσυγχρονισμό ηλεκτρολογικών εγκαταστάσεων, όπως η αύξηση ισχύος 
ηλεκτρικής τάσης που είναι απαραίτητη για την εύρυθμη λειτουργία (η πτώση 
τάσης του ρεύματος είναι συχνότατη και εγκυμονεί πολλούς και απρόβλεπτους 
κινδύνους) 
β) τον εκσυγχρονισμό των Ηλεκτρονικών Εγκαταστάσεων και Εξοπλισμού (RFID, 
συναγερμός, μηχάνημα ψηφιοποίησης κλπ.) 
γ) την αγορά βιβλίων και εκπαιδευτικών προγραμμάτων κ.ά. 
 
Επειδή εάν δεν δοθεί λύση άμεσα στα παραπάνω προβλήματα, νομοτελειακά θα 
επέλθει η παύση λειτουργίας της Δημόσιας Κεντρικής Βιβλιοθήκης Λεβαδείας, με 
αρνητικό αντίκτυπο όχι μόνο για την πόλη της Λιβαδειάς αλλά και για την 
ευρύτερη περιοχή της Βοιωτίας, της Β. Αττικής και της Δ. Φωκίδος που η 
Βιβλιοθήκη Λιβαδειάς εξυπηρετεί μέσω της Κινητής Μονάδας της, 
Επειδή η παράλειψη ορισμού τους Εφορευτικού Συμβουλίου της Δημόσιας 
Κεντρικής Βιβλιοθήκης Λεβαδείας θέτει σε κίνδυνο την λειτουργία της καθώς 
χωρίς Εφορευτικό Συμβούλιο δεν είναι εφικτό να πραγματοποιηθούν οι δαπάνες, 
Επειδή οι Δημοσιές Βιβλιοθήκες αποτελούν σημαντικά σημεία αναφοράς 
πολιτισμού και γνώσης για τις τοπικές κοινωνίες, 
Επειδή η υπ’ αρίθμ. 2642/24-1-2022 ερώτησή μου παραμένει αναπάντητη, 
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Ερωτάσθε κ. Υπουργέ: 
 

1. Ποια μέτρα και με ποιο χρονοδιάγραμμα θα ληφθούν ώστε να δοθεί άμεση 
λύση στα προβλήματα που περιγράφονται αναλυτικά από το Σύλλογο 
«Φίλοι της Βιβλιοθήκης Λιβαδειάς»;   

2. Ποιο είναι το χρονοδιάγραμμα του Υπουργείου Παιδείας και Θρησκευμάτων 
για τον ορισμό Εφορευτικού Συμβουλίου της Δημόσιας Κεντρικής 
Βιβλιοθήκης Λεβαδείας;  

3. Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεστε να προχωρήσετε ώστε να 
αποφευχθεί η παύση λειτουργίας της Δημόσιας Κεντρικής Βιβλιοθήκης 
Λεβαδείας; 

4. Ποιο είναι το σχέδιο της Κυβέρνησης για την ενίσχυση και τον 
εκσυγχρονισμό των Δημοσίων Βιβλιοθηκών της χώρας; 

  
 
 

 Ο ερωτών Βουλευτής, 
 
 
 

Γεώργιος Μουλκιώτης 
 




